



## EIN FAHRRAD FÜR ALICIA

*THE STOLEN RIDE*

Eigentlich will die 14-jährige Alicia ihren Geburtstag am liebsten schnell vergessen. Bis – viel zu spät – doch noch ihr Bruder auftaucht und ihr ein Fahrrad schenkt. In der Schule fällt allerdings schnell auf, dass das Rad geklaut ist. Alicia steht vor einer schweren Entscheidung.

*14-year-old Alicia would like to forget her birthday as quickly as possible. Until – much too late – her brother shows up with a bicycle as her present. At school, however, it quickly becomes apparent that the bike is stolen goods. Alicia is faced with a difficult decision.*

**Masha Mollenhauer**, deutsch-britisch, wurde in München geboren. Sie arbeitete als Regieassistentin und hat einen Bachelor in Theaterwissenschaft und Philosophie, aktuell studiert sie im Master-Studiengang Regie an der Hamburg Media School.

*Masha Mollenhauer, German-British, was born in Munich. She has worked as an assistant director, has a bachelor's degree in theatre and philosophy, and is currently studying for a master's degree in directing at the Hamburg Media School.*

Deutschland 2024, 13 Min., dt. OF, engl. UT

R: Masha Mollenhauer  
 K: Alex Jaffar  
 D: Alissa Lazar (Alicia), Luis Pintsch (Luke), Kleon Sylvester (Fabian), Lillemor Leistenschneider (Luisa), Veronique Coubard (Frau Roth), Daniel Berg (Marco), Loran Alhasan (Adam)  
 P: Hamburg Media School



## WIE LANGE BLEIBT IHR NOCH?

*HOW LONG WILL YOU STAY?*

Wie fühlt es sich an, zwischen zwei Kulturen zu stehen? Sich weder in Deutschland noch in der Kultur der Eltern wirklich zu Hause zu fühlen? Arnit und Jasmin teilen diese Erfahrung und die Anstrengung, zwei Identitäten in sich zu vereinen und sich zu eigen zu machen.

*How does it feel to be caught between two cultures? To not feel truly at home in either Germany or the culture of your parents? Arnit and Jasmin share this sentiment, as well as the effort to unite two identities within themselves and make them their own.*

**Jasmin Rai** wurde in Indien geboren und kam als Säugling nach Deutschland. **Arnit Likaj** wurde als Kind kosovarischer Eltern in Bremen geboren. Sie studieren Film & Media Arts an der Hochschule Flensburg. Dies ist ihr erster Film.

*Jasmin Rai was born in India and came to Germany as an infant. Arnit Likaj was born in Bremen to Kosovan parents. They are both studying film and media arts at the Flensburg University of Applied Sciences. This is their first film.*

Deutschland 2024, 8 Min., alban., punjabi OF, dt. UT

R: Arnit Likaj, Jasmin Rai  
 K: Arnit Likaj, Jasmin Rai  
 P: Arnit Likaj, Jasmin Rai, Hochschule Flensburg